

TESTIMONIAL

Madam Ang • age 46

Parit Buntar

"On 11th February 2018, I did an abdominal ultrasound. A small cyst at left lobe liver which is 0.8 x 0.5cm, a small hemangioma at right lobe liver which is 0.9 x 0.6cm and another symptom is gastric pain and stomach wall ulcers.

Therefore, I've been advised to consume 6-8 capsules of Mega H[®] with minimum 2.5 liters of Crystal Energy[®] treated water daily. On 29th July 2018, I did ultrasound again and the report shown there is reducing size of cyst at left lobe liver which is now 0.6 x 0.5cm and a small hemangioma at right lobe liver is cleared. Gastric pain has been reduced, improve sleep quality (deep sleep) and feel energetic. I will consistently consume these products."

洪女士 • 46 岁

巴里文打

"2018 年 2 月 11 日，我进行了腹部超声波检查。左叶肝脏小水瘤 0.8 x 0.5 公分，右叶肝脏血管瘤显示 0.9 x 0.6 公分，其它症状是胃痛和胃壁溃疡。

因此，我接受建议每天服用 6-8 个 MegaH[®] 胶囊，每天喝至少 2.5 公升加入 Crystal Energy[®] 的水。2018 年 7 月 29 日，我再次进行超声波检查，报告显示左肝叶的水瘤尺寸减小，现在为 0.6 x 0.5 公分，并且清除了右肝叶的血管瘤。胃痛减少，睡眠质量改善（沉睡）并感觉精力充沛。我将持续服用这些产品。"

Puan Ang • umur 46

Parit Buntar

"Pada 11^{hb} Februari 2018, saya telah melakukan pemeriksaan ultrasound abdomen. Temui ketumbuhan(cyst) kecil di hati lobus kiri iaitu 0.8 x 0.5cm, hemangioma pada hati lobus kanan iaitu 0.9 x 0.6cm dan gejala lain iaitu gastrik dan ulser pada dinding perut.

Oleh itu, saya telah dinasihatkan untuk mengambil 6-8 kapsul Mega H[®] dengan minimum 2.5 liter air yang ditambah Crystal Energy[®] setiap hari. Pada 29^{hb} Julai 2018, saya melakukan pemeriksaan ultrasound sekali lagi dan laporan menunjukkan bahawa terdapat pengecilan saiz ketumbuhan(cyst) di hati lobus kiri yang kini 0.6 x 0.5cm dan hemangioma di hati lobus kanan telah hilang. Gastrik telah berkurangan, kualiti tidur semakin baik (tidur nyenyak) dan bertenaga. Saya akan terus menggunakan produk ini secara berkonsisten. "